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INTERPELACJA

Zwracam się do Pana Prezydenta z interpelacją dotyczącą stanu nawierzchni na stadionie Gwardii oraz boisku 

treningowym znajdującym się w jego pobliżu.

W mediach społecznościowych zostały opublikowane aktualne zdjęcia stanu nawierzchni na stadionie Gwardii i na 

boisku treningowym do niego przylegającym. Pokazują one, że boisko znajduje się w bardzo złym stanie - jest nierówne, a w 

wielu miejscach nie ma na nich trawy. Są nawet filmy, które wskazują, że piłkarze właśnie że względu na zły stan nawierzchni 

nie mogą swobodnie grać w rozgrywkach i uczciwie rywalizować na stadionie Gwardii.

Zwracam się do Pana Prezydenta z prośbąo przyjrzenie się temu, w jakim stanie znajduje się infrastruktura sportowa 

na stadionie Gwardii. Obecnie korzystanie z boiska - choć odbywają się tam mecze ligowe - może skutkować kontuzjami. 

Proszę, by ZOS w ramach swojego budżetu doprowadził teren do porządku choćby poprzez wykonanie podstawowych prac, 

takich jak wyrównanie ubytków, odmalowanie linii na boisku i zasianie trawy.
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